
From: yavor ivanov  

Sent: Wednesday, January 24, 2018 9:16 AM 
To: e.ilieva@sofia.bg  

Subject: коментар относно критерии за прием в първи клас 

  
Здравейте, доц. д-р Тодор Чобанов! 
Искам да искажа моето мнение относно предложението за новата система за първи 
клас. 
Много се надявам да се съобразите с това, тъй като много родители и деца ще 
изпаднат в същото положение. 
Считам, че критерият за батко или кака в същото училище трябва също така да бъде 
водещ и да се взима в предвид не само   
когато броят на децата в определена група по водещия критерий надхвърля местата за 
1-и клас.  
Като пример Ви давам нашата ситуация. Каката е приета преди две години по критерий 
месторабота на родител в близост до училището и отседналост в района на Столична 
община. С новото предложение обаче се оказва, че ако малкото детето не бъде прието 
в първи клас, двете деца ще трябва да учат в различни училища, което е абсурдно, при 
положение, че разликата им е само две години и не могат сами да ходят на училище.    
Моля Ви да се съобразите с моето мнение критерият за батко или кака в същото 
училище също да стане водещ и да се взима в предвид не само   
когато броят на децата в определена група по водещия критерий надхвърля местата за 
1-и клас. Предполагам, че това ще засяга мого деца попаднали в същата ситуация не по 
тяхна вина. В крайна сметка е редно да се съобразявате и с досегашните критерий за 
прием в първи клас. 
Благодаря Ви! 
Явор Иванов 


